
FINANSSTYREMØTE

Torsdag 2. mai 2024 kl 16:30, Adolf Øien Bygget

Protokollutskrift

Til stede:
Finansstyret: Monica Rolfsen, Live Wermundsen Mork, Øyvind Hauge, Kristoffer Meggelæ

Pedersen, Rami Chumber, Eirik Sande, Endre Jo Reite, Karoline Rolfstad og
Bendik Johansen

,
Observatører: David Standal (GU), Sveinung Vaskinn (Rådet), Selma Lindseth Lindeman

(UKEsjef UKA-25), Nora Røkaas Hermansen (DL)
Forfall:

Referat: Godkjent
Innkalling: Godkjent

HMS
Tatt til orientering

Orienteringssaker

Driftsstyret (DS) orienterer om driften de første ukene med nybygg

Finasstyret takker for orienteringen.

KSG-økonomirapport - august 2024

Tatt til orientering

Nybygg: Statusoppdatering fra arbeidet som er utført i sommer

Finasstyret takker for orienteringen.

Vedtakssaker

Sak 26/24 Konsept for Knaus

VEDTAK: Finansstyret vedtar at konseptet på Knaus skal være vinbar og ber SKP jobbe
videre med dette konseptet med sikte på åpning i vårsemester 2025.
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Sak 27/24 Delegasjonsreglement

VEDTAK: Finansstyret vedtar revidert delegasjonsreglement og ber Gjengutvalget sørge for at

gjengene informeres.

Sak 28/24 Oppnevning av medlemmer og leder av Finansieringsutvalget

VEDTAKS: Finansstyret oppnevner Jonas Strøm Scheie som leder og Kari Bøckmann
Nikolaus Wieland, Annika Taule, Sondre Biltvedt og Ellinor Lindstrøm som medlem av
FU. Eirik Sande oppnevnes som Finansstyrets representant i FU. Styret oppnevner
selv sin(e) representant(er) i FU.

Sak 29/24 Underskuddsgaranti til Ivar Aasen musikalen

VEDTAK: Finansstyret innvilger Studentersamfundets Interne Teaters (SIT) sin
produksjon “Ivar Aasen musikalen” en underskuddsgaranti. Studentersamfundets
Interne Teater selv dekker selv et potensielt underskudd inntil kr 15 000,- og et
negativt resultat utover dette dekkes av FS, med inntil kr 50 000,-.

Sak 30/24 Budsjett for åpningsseremoni nybygg - referatføring av AU-vedtak

VEDTAK: AU godkjenner framlagt budsjett for åpningsseremoni for nybygg. Budsjettet skal

sendes daglig leder for endelig avgjørelse.

Sak 31/24 Oblatsøknader - referatføring av AU-vedtak

VEDTAK: FS godkjenner at Lørdagskomiteen får åtte ekstra gjenigsstillinger. Denne skal tilhøre

Gjengis i Lørdagskomiteen. Dette vil gjøre at Lørdagskomiteen vil bestå av 9

funksjonærer, og 20 gjengiser.

FS godkjenner at KLST får 4 ekstra gjengis oblater. Disse skal tilhøre DJ og

gjengmedlem i KLST. Dette vil gjøre at KLST vil bestå av 10 funksjonærer, og 24

gjengiser.

FS godkjenner at KSG får 16 ekstra funksjonærstillinger og 17 ekstra gjengisoblater.

Dette vil gjøre at KSG vil bestå av 103 funksjonærer, og 286 gjengiser.

FS godkjenner at Markedsføringsgjengen får to ekstra gjengisoblat. Disse skal tilhøre

stillingen Videogjengis i underseksjonen Video i MG. Dette vil gjøre at

Markedsføringsgjengen vil bestå av 40 funksjonærer, og 44 gjengiser

FS godkjenner at KSG får 20 midlertidige gjengisstillinger i H24. Disse skal disponeres

av gjengsjef i KSG.
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FS godkjenner at Sikringskomitéen får to ekstra funksjonærstillinger. Disse skal tilhøre

Sikringsmedarbeidere i Sikringskomitéen. Dette vil gjøre at Sikringskomitéen vil bestå

av 12 funksjonærer, og 6 gjengiser.

Skriftlige orienteringssaker

Orientering fra Studentersamfundets leder

Siden forrige FS-møte har Styret:
- Vært på hyttetur over sommeren
- Arrangert åpningsseremoni for Nybygg
- Vært på Arendalsuka med Samfundets debattkomité
- Hatt omvisninger, bl.a. for nye studenter i fadderperioden
- Arrangert to Samfundsmøter og to Onsdagsdebatter
- Arrangert bannermaling og gått i klimamarsj
- Malt vårt nye kontor og begynt å flytte inn
- Revidert og godkjent disiplinærinstruks

Driftsorientering v/daglig leder

Ansatte
Samfundet har nå ansatt en driftskoordinator.
Han heter Amund Grønvold og hadde sin første dag på jobb mandag 2. september.
Han har tidligere har vært med i DG og Byggeprosjektet til UKA-23, og dessuten var han prosjektleder
for arbeidet som ble utført i sommer med innredning av nybygg og ombygginger i gammelt bygg.
Kort fortalt vil Amund få planleggings- og koordineringsansvar for følgende oppgaver:

● Renhold
● Løpende vedlikehold
● Større vedlikeholds- og ombyggingsprosjekter
● HMS - koordinering - ansatte og frivillige
● Brann og beredskap
● Dokumentasjon
● FDV-oppfølging
● Inngåelse av og oppfølging av serviceavtaler

Siden dette er en ny stilling som er under utvikling kan dette endre seg over tid og mye av dette
gjøres selvsagt i samarbeid med gjengene

Samfundets administrasjon - hvem og hva:
● Driftskoordinator: Amund Augustinus Lundeby Grønvold
● Utleiekoordinator: Linn Marita Unhjem
● Sceneteknisk ansvarlig: Kasper Husefest
● Regnskapsfører og daglig leder for Samfundets Støtter (Samfundets vaktselskap): Sturla

Hansen
● Husøkonom: Tormod Gjestland
● Vaktmester: Jan Åge Feirud
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● Resepsjon og drift: Elisabeth Feirud
● Prosjektleder nybygg: Simen Vestad
● Renholdsleder: Oddrun F. Fredriksen - går av med pensjon 15. september i år.
● Daglig leder: Nora Røkaas Hermansen

I tillegg er en renholder ansatt i 100% og 3 renholdere ansatt på tilkalling. Det er ca 15 personer
ansatt på tilkalling i garderoben, 3 på tilkalling i Luka og en skiftleder på tilkalling på utleie.
Samfundets støtter har ca 20 ansatte.

Renhold og vakthold utføres også av personale innleide fra renholdbyråer og vaktselskap.

UKA og KSG
UKA, KSG og daglig leder har inngått avtale om varelager.

Spør etter Angela
Samfundet er med i dette pilotprosjektet i Trondheim. Ask for Angela kommer fra Storbritannia og
her kan dere lese litt om det britiske prosjektet.
Det handler om å gjøre utelivet enda tryggere.
KSG, arrangerende og vakter blir kurset i dette nå i høst.

Beredskapsplan er oppdatert.

Momskompensasjon
Vi har søkt om ca. 2,2mill i momskompensasjon for 2023

Drift og vedlikehold
Uforutsett større utgift VVS:
Eksisterende pumpe på varmekurs (radiatorvann) i fyrromet har røket. Denne tilhørte den gamle
varmesentralen, og er ca. 16 år gammel. Kostnad for ny tilsvarende pumpe: 150.000 kr inkl. arbeid

Vi har i sommer demontert den gamle varmesentralen, og det er kun sirkulasjonspumpen igjen. Vi
har undersøkt med rådgiver om pumpene på ny varmesentral kan dekke behovet. Konklusjon er at
pumpen må erstattes, men kan være enklere enn eksisterende. Kostnad for dette: 100.000 kr inkl.
arbeid.

Dette er bestilt, da det er nødvendig for å ha varme i bygget til vinteren.

Orientering fra GRIF

- GSK har hatt GSS
- Hatt semesterets første GSK.
- Det er noen spørsmål rundt disiplinærsystem og delegasjonsreglement.
- Gjengsjefer er orientert om garanti på Nybygg, årshjul og semesterplan (igjen),

beredskapsplan (igjen), leggsjekkpunkter og strengere adgangskontroll fremover.
- Ser på å forenkle informasjonsflyt og muligens flytte over enkelte funksjoner fra wiki til felles

Disk for alle frivillige (ikke orientert om muntlig).
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Orientering fra UKA

- Vi holder på med opptak av gjengsjefer.
- Tatt opp bookere som skal på byLarm
- UKST har hatt sommerseminar og begynt på strategi.
- Innvilget 500 000 til oppgradering i dødens dal.

Orientering fra GU

● Tatt over for SNK
● Arranget GSS
● Arrangert mingle vingle
● Begynt oblatgodkjenning for semesteret
● Lærer seg generelt å være GU
● Jobber med HMS, som ørpropper, fallsikring og liftkurs
● Ser på anmodningsystemet

Referat fra Finansstyrets arbeidsutvalg

Tatt til orientering

Rapportering på handlingsplan

Tatt til orientering

Halvårsrapport regnskap

Tatt til orientering

Orientering fra Finansieringsutvalget (FU)

Tatt til orientering

Orientering fra Fadderuke Kickoff (FUK)

Tatt til orientering

Eventuelt

E-postlister
Ble gjennomgått.

Korttilganger for FS-medlemmer (adgangskontrol på Samfundet)
FS og Rådet har Sudo-tilgang, som vil si at de har tilgang til absolutt alle rom på bygget (med
adgangskontroll) til enhver tid på døgnet.
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HIPPOGRIF får tilganger som GSK: De har tilgang til alle offentlige lokaler som brukes til
møtevirksomhet

D-Scor for Samfundet?
Live sjekker mer opp rundt personvern og sender redegjøring til FS pr e-post.

Runde rundt bordet

Kritikk av møtet

Møtet ble hevet kl 19:30
Referent: Nora Røkaas Hermansen

Monica Rolfsen Live Wermundsen Mork Øyvind Hauge

Eirik Sande Kristoffer Meggelæ Pedersen Endre Jo Reite

Rami Chumber Karoline Rofstad Bendik Johansen
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